

SDM

SCIENTIFIC DECISION MAKING

科学决策



控制权影响下的关联购销与上市公司价值

佟 岩等

环境污染、能源消费与经济增长

张宝山等

中国企业年金企业所得税优惠政策的决定因素

郭 磊等

企业社会责任对消费者的影响：研究流派与未来展望

姚作为等

技术成熟度评价方法综述

李 达等

ISSN 1006-4885



2012.11

目 录

控制权影响下的关联购销与上市公司价值 ——对限售股形成、禁售、解禁的三阶段分析	佟 岩 牛春立 (1)
环境污染、能源消费与经济增长	张宝山 袁晓玲 张小妮 (20)
中国企业年金企业所得税优惠政策的决定因素 ——基于省际数据的实证研究	郭 磊 苏涛永 (43)
企业社会责任对消费者的影响:研究流派与未来展望	姚作为 刘人怀 (62)
技术成熟度评价方法综述	李 达 王崑声 马 宽 (85)

Contents

The Impact of Control Rights on the Relationship between Related Party Purchases/Sales and Corporate Value

——An Empirical Analysis on the Three - stages of Restricted - Stock

TONG Yan, NIU Chun - li (1)

Pollutant Emissions, Energy Consumption and Economic Development in China

ZHANG Bao - shan, YUAN Xiao - ling , ZHANG Xiao - ni (20)

The Determinant of Corporate Income Tax Concession to Enterprise Annuities in China: An Empirical Study based on Provincial Data

GUO Lei, SU Tao - yong (43)

The Impact of Corporate Social Responsibility on Consumer: Research Approaches and Prospect

YAO Zuo - wei, LIU Ren - huai (62)

Review on the Evaluation Method of Technology Maturity

LI Da, WANG Kun - sheng, MA Kuan (85)